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سرمایه گذاری در ورزش کارکنان به بهبود 
شاخص های خدمت رسانی کمک خواهد کرد

مدیرعامل شرکت گاز مازندران؛ سرمایه گذاری 
در ورزش کارکنــان به بهبود شــاخص های 

خدمت رسانی کمک خواهد کرد.
مدیرعامل شرکت گاز مازندران با اشاره به نقش ورزش در 
سلامت روحی و روانی افراد گفت؛اهتمام به ورزش کارکنان 
از برنامه های مهم شرکت ملی گاز ایران است و ما در سطح 
استان نیز تلاش می کنیم با تشویق کارکنان به ورزش، بر 
کیفیــت و کارآمدی آنان بیافزائیم.به گزارش روابط عمومی 

شرکت ملی گاز ایران »قاسم مایلی رستمی« در حاشیه برگزاری پنجمین المپیاد ورزشی کارکنان بالای 
۴۵ سال شرکت ملی گاز ایران در محمود آباد گفت؛ بررسی ها نشان میدهد کارمندان ورزشکار تمرکز 
بیشتری در انجام وظایف سازمانی دارند که این امر در خروجی خدمت رسانی به جامعه بسیار مهم است. 
وی شرکت گاز را از مجموعه های پیشتاز در ورزش کارکنان دانست و گفت: با وجود محدودیت های 
 مالی و اعتباری ، تلاش شــده اســت بودجه بخش ورزش کارکنان تامین و با نگاه سرمایه ای و نه 
هزینه ای تخصیص یابد.مایلی رستمی خاطرنشان کرد: معتقدیم هزینه در حوزه ورزش کارکنان، نوعی 
سرمایه گذاری است که به بهبود مستمر شاخص های خدمت رسانی کمک خواهد کرد. مدیرعامل 
شرکت گاز مازندران اهتمام به ورزش کارکنان را بخشی از فرهنگ سازمانی شرکت گاز دانست و گفت: 

بازخورد مثبت کارکنان و رضایت مشترکین نشان دهنده مسیر درستی است که در پیش گرفته ایم .

۷۴۶ میلیون لیتر بنزین در البرز مصرف شد
مدیر شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه البرز از افزایش ۱۴درصدی 

مصرف بنزین در استان تا پایان شهریور ماه خبر داد.
 محســن وزارتی اظهار کرد: از ابتدای سال تا پایان شهریورماه بیش از ۷۴۶ میلیون لیتر انواع بنزین
)سوپر، یورو۴ و معمولی( در البرز توزیع شده است.وی ادامه داد: طی این مدت در مجموع ۷۳۸ میلیون 
لیتر بنزین یورو چهار و معمولی و هشــت میلیون لیتر هم بنزین سوپر در استان توزیع شده است.این 
مسئول اضافه کرد: بررسی ها نشان می دهد میزان مصرف انواع بنزین در استان نسبت به مدت مشابه 
سال گذشته بیش از ۱۴ درصد )۹۲ میلیون لیتر( افزایش داشته است.وزارتی توضیح داد: افزایش نسبی دما 
نسبت به سال های گذشته، اوج گیری سفرهای تابستانی در مردادماه، سفرهای اربعین امام حسین )ع( و 
افزایش استفاده از خودروهای شخصی مهمترین دلایل افزایش استفاده از بنزین طی این مدت بوده است.

سال گذشته ۱۴۸نفر در یزد به بیماری سل مبتلا شدند
یزد- صادقی مقدم- رئیس گروه بیماریهای واگیر مرکز بهداشت استان گفت: در 
سال گذشته  ۱۴۸ بیمار مبتلا به سل در استان یزد شناسایی شدند که این میزان 

بروز ۱۱.۶ درصد در هر صد هزار نفر جمعیت را به خود اختصاص داده است.
دکتر »مژگان مینوسپهر« در این باره افزود: شایع ترین علامت ابتلا به بیماری سل ریوی، سرفه پایدار 
به مدت دو هفته یا بیشتر است که معمولاً همراه با خلط می باشد و ممکن است با سایر علائم تنفسی 
نظیر تنگی نفس، درد قفسه سینه یا پشت، خلط خونی یا علائم عمومی و مشترک شامل تب، کاهش 
اشتها، کاهش وزن، بی حالی، تعریق شبانه، خستگی زودرس و ضعف عمومی همراه باشد.وی اظهار کرد: 
تمام خدمات تشخیصی و درمانی مبتلایان به سل در استان یزد به صورت رایگان ارائه می شود و درمان 
موثر بیماران مسلول تنها اقدام اساسی برای پیشگیری از گسترش بیماری محسوب می شود. مینوسپهر 
تصریح کرد: بیماران جهت دریافت خدمات تشخیصی و درمانی می توانند به خانه های بهداشت، پایگاه ها 
و مراکز جامع سلامت  شهرستان محل سکونت خود مراجعه کنند. همچنین کلینیک سل رفرانس 
استان یزد در مرکز خدمات جامع سلامت نیکوپور شهرستان یزد در خیابان شهید مطهری با شماره تلفن 

۳۶۲۷۲۷۷۰ واقع شده است.

معرفی فرصت های جدید سرمایه گذاری در شهر گرگان
شهردار گرگان جزئیات فرصت های جدید سرمایه گذاری ۸ پروژه عمرانی شهر 

گرگان را تشریح کرد.    
به گزارش روابط عمومی شهرداری گرگان، سید محمدرضا سیدالنگی گفت: توسعه سرمایه گذاری 
بعنوان یکی از ارکان اصلی اقتصاد شهری،مستلزم شناسایی درست ظرفیت های موجود و معرفی آن به 
جامعه سرمایه گذاران است.وی با اشاره به معرفی فرصت های سرمایه گذاری اعلام کرد: پروژه زمین سه 
هکتاری انتهای خیابان ایرانمهر با متراژ ۷هزار مترمربع با کاربری مسکونی و تجاری و پروژه هتل واقع در 
محل شهربازی هزارپیچ با متراژ ۲۴۲۱ متر مربع و کاربری رفاهی و اقامتی در روزهای اخیر به فراخوان 
عمومی گذاشــته شده است.شهردار گرگان در ادامه همچنین از فراخوان عمومی هتل اقامتی منطقه 
گردشگری ناهارخوران با متراژ ۶۳۸۲ متر مربع در ۸ طبقه، پروژه سرمایه گذاری رودکی با متراژ ۱۴۹۶ 
مترمربع با کاربری تجاری، مسکونی و آموزشی در ۶ طبقه خبر داد.سیدالنگی با اشاره به معرفی پروژه 
سرمایه گذاری تابلوهای تبلیغاتی پهن پیکر در ۱۲ نقطه پرتردد سطح کمربندی شهر، خاطرنشان کرد: 
پروژه سرمایه گذاری سیدین با متراژ ۷۷۷ مترمربع با کاربری مسکونی و پروژه طبقه فوقانی و همکف 
پارکینگ عدالت ۱۷ از جمله فرصت های سرمایه گذاری جدید شهرداری گرگان است.لازم بذکر است، 
تمام متقاضیان حقیقی یا حقوقی واجدالشرایط می توانند برای کسب اطلاع بیشتر از جزئیات فرصت های 
سرمایه گذاری شاخص شهرداری گرگان و شرکت در فراخوان به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد 
دولت( به آدرس اینترنتی www.setadiran.ir  مراجعه و یا با شماره تماس ۳۲۶۸۵۵۰۱ -۰۱۷ اداره 

سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری گرگان تماس حاصل نمایند.

 سقوط ۱۱۶ اصله درخت برروی شبکه برق، 
خسارت ناشی از طوفان ۲۵ مهر در گلستان

معاون بهره برداری و دیســپاچینگ شــرکت توزیع نیروی برق گلستان گفت : 
۱۱۶ اصله درخت در طوفان شب ۲۵ ام مهرماه برروی شبکه برق سقوط کرده و 
که منجربه ۱۸ مورد پارگی ســیم ، ۵ اصله تیر و ۸۱ مورد ایراد در جمپر و مقره و 

برخورد اشیا خارجی شد.
به گزارش روابط عمومی شــرکت توزیع نیروی برق گلســتان؛بهرام قائمی گفت : این  طوفان که 
۸۵کیلومتر بر ساعت سرعت داشت شهرهای غرب و مرکز استان را در برگرفته که ساعت دقیق آن 
ساعت ۲۱ شب و ۲ بامداد ۲۵ ام مهرماه بوده است.وی اضافه کرد : ۳۵ اکیپ اتفاقات با ۸۴۳ نفر ساعت 
فعالیت نسبت به بازیابی شبکه های آسیب دیده ناشی از این طوفان اقدام نمودند.شایان ذکر است که 
در این طوفان ۸۷ مورد فیدر ۲۰ کیلوولت در اســتان قطع شد.درحال حاضر تمامی فیدر های شبکه 
 برق گلســتان در حالت پایدار قراردارد و احیانا چنانچه تک مشترکین که به دلیل وجود طوفان قطع 
می باشند همکاران اتفاقات ما براساس آدرس هایی که به سامانه )۱۲۱( گزارش شده درحال برطرف 

کردن خاموشی ها می باشند.

طی یک سال گذشته درسازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج انجام پذیرفت؛
نوسازی و احیای ۲۰ دستگاه از ماشین آلات سنگین

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج 
گفت: در یک سال گذشته بیش از ۲۰ دستگاه از 
ماشین آلات سنگین سازمان، نوسازی و احیا شد.
محمدرضا خسروی  ؛ ضمن اشاره به عملکرد سال گذشته 
سازمان مدیریت پسماند شــهرداری کرج، اظهار کرد: نقاط 
ضعف و قدرت سازمان را از ابتدای حضور در مجموعه مدنظر 
قرار دادیم و توان خود را در مسیر رفع چالش های گذشته بکار 
گرفتیم که در این راستا موفق شدیم حوزه ماشین آلات را با 

پیشرفت قابل قبولی همراه سازیم.وی با اشاره به اینکه با رسیدن فصل بارندگی و سرما استفاده از ظرفیت 
ماشین آلات در دستورکار قرار داده می شود، اضافه کرد: در این میان تعمیر و ساماندهی تجهیزات برای 
ارائه خدمات ویژه فصل سرما به صورت جدی اجرا شد.رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج از 
تعمیر یک دستگاه بالابر پس از پنج سال خبر داد و یادآور شد: راه اندازی و تعمیر بیش از ۲۰ دستگاه از 
ماشین آلات سنگین از قبیل گریدر، لودر، بیل مکانیکی، کشنده و کامیون ازدیگر اقدامات انجام شده در 
این حوزه است.به گفته خسروی، در یک سال گذشته چندین دستگاه کامیون، لودر و کمپرسی به چرخه 

ماشین آلات اضافه شده است.

 سامانه مدیریت عملیات مهار آتش 
به بهره برداری رسید 

یزد- صادقی مقدم- سرپرست ســازمان فاوا شهرداری یزد از پایان طرح تهیه 
سامانه مدیریت عملیات مهار و آغاز بهره برداری از آن خبر داد. 

علیرضا سرسنگی با بیان اینکه ماموریت اصلی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی، محافظت از جان 
و مال و منابع طبیعی از آتش سوزی و دیگر شرایط اضطراری است، گفت: با توجه به افزایش جمعیت و 
گستره شهرنشینی و تقاضای بیشتر نسبت به دریافت خدمات ایمنی، سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
شهرداری یزد نیز ناگزیر به استفاده از ابزارها، تکنیک ها، سامانه های نرم افزاری و دانش بنیان و همچنین 
روش های آموزشی جهت پاسخگویی به انتظارات عمومی می باشد.وی با بیان اینکه مدیریت ریسک، 
آمادگی و کاهش زمان رسیدن به محل حادثه یا حریق از مهمترین چالش های پیش روی خدمات آتش 
نشانی است، ادامه داد: یکی از ابزار های در حال ظهور که کمک شایانی به بهینه سازی خدمات آتش 
نشانی و ایمنی کرده، فن آوری سیستم اطلاعات جغرافیایی )GIS( می باشد و در همین راستا کارشناسان 
سازمان فاوا با استفاده از تجربیات مدیران و کارشناسان سازمان آتش نشانی اقدام به راه اندازی سامانه 
جامع آتش نشانی کردند. سرسنگی در ادامه ضمن برشمردن امکانات این سامانه اظهار داشت: این سامانه 
دارای قابلیت نمایش موقعیت تقریبی تماس گیرنده و نمایش لایه های مختلف GIS است که استفاده 

از آن کمک شایانی در مسیریابی و کاهش زمان رسیدن به موقعیت می کند.
وی تصریح کرد: امکان گزارش گیری به صورت سیستمی، ثبت گزارش حوادث، مدیریت آموزش و 
فرهنگ سازی و دریافت آمار روزانه از هر یک از ایستگاه ها نیز از دیگر قابلیت های این سامانه بوده و با 
توجه به امکانات خوبی که در این سامانه گنجانده شده است، قطعا می تواند نقش موثری در تسریع و بهبود 

انجام عملیات سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی داشته باشد.

اخبار کوتاه 

مدیرعامل شرکت توانیر در نشست با 
مدیران صنعت برق خوزستان در محل 
با  شــرکت برق منطقه ای خوزستان 
تشریح سیاست های کشور برای عبور 
از پیک مصــرف ۱۴۰۳ و قدردانی از 
زحمات و تلاش های مضاعف همکاران 
در صنعت برق خوزستان در تابستان 
۱۴۰۲، گفت: امسال یکی از منظم ترین 
بخش های مدیریــت مصرف برق در 

خوزستان بوده است.
آرش کردی در این نشست که در ساختمان مرکزی )امام رضا )ع( ( شرکت برق 
منطقه ای خوزستان برگزار شد، با بیان اینکه مسائل برق و روش کار در خوزستان 
قابل قیاس با سایر نقاط کشور نیست و کاملا متفاوت است، تصریح کرد: با توجه 
به ناترازی مالی که وجود داشت اقدامات مطلوبی انجام داد ه اید که بتوانید با سطح 
بالایی از رضایتمندی مشترکین از این دوره پیک عبور کنید و این آبرویی که برای 
صنعت برق خریده اید، شایسته قدردانی است.وی با بیان اینکه برای عبور از دوره 
مصرف ۱۴۰۳ بهترین اقدام همین شیوه مدیریت مصرف فعلی است، تصریح کرد: 
برای عبور از پیک مصرف ۱۴۰۳ طبق پیش بینی وزیر نیرو و جمع بندی جلسات 
وزارت نیرو و شرکت توانیر، ۴ کمیته انجام تعمیرات، توسعه شبکه نیروگاهی، توسعه 
شبکه برق و کمیته مدیریت مصرف به صورت ویژه تشکیل خواهند شد تا در هر 
بخش سیاست های تدوین شده را پیگیری و اجرایی کنند.مدیرعامل شرکت توانیر 
اضافه کرد: پروژه های ضروری شرکت برق منطقه ای خوزستان تامین اعتبار خواهند 
شــد تا قبل از شروع پیک بار ۱۴۰۳ وارد مدار شوند و با توجه به این موضوع که 
این پروژه ها در خوزســتان از قبل شــروع شده و پیشرفت خوبی دارند در صورت 
تامین اعتبار، این قابلیت را دارند که در موعد مقرر وارد مدار شــوند.کردی با بیان 
اینکه آنچه در خوزســتان مهم و حساسیت بیشتری نسبت به سایر استان ها دارد 
بحث های بهره برداری در برق منطقه ای اســت، تصریح کرد: به خاطر آلودگی و 
آلایندگی، پرباری طولانی در سیستم تجهیزات و طول کاری کوتاه تر نسبت به 
سایر برق های منطقه ای، از محدودیت های بیشتری در این زمینه برای تابستان 

ســختی که در پیش دارید، برخوردار هستید.وی 
تصریح کرد: در موضوع مدیریت مصرف در بخش 
خانگی که مغفول مانده می توان کارهای زیادی 
کرد تا مشارکت ۸۵ و ۹۰درصدی مشترکین را به 
همراه داشته باشد.محمود دشت بزرگ مدیرعامل 
شرکت برق منطقه ای خوزستان نیز در این نشست 
با ارائه گزارشی، بیان کرد: نیاز مصرف شبکه بیش 
از ۱۰ هزار مگاوات بوده ولی با مدیریت مصرف از 
سوی مردم و تعامل و همکاری صنایع، حداکثر 
پیک بار ۸۹۹۱ مگاوات به ثبت رسید.وی با اشاره به آماده سازی شبکه و افزایش 
ظرفیت پســت ها و خطوط برای عبور از پیک مصرف ۱۴۰۲ بیان کرد: از مهرماه 
۱۴۰۱ تا شهریور ســال جاری ۴۲ پروژه افزایش ظرفیت در شبکه برق انتقال و 
فوق توزیع به ظرفیت ۳۲۲۷ مگاولت آمپر در بخش پست و ۲۱۸ کیلومتر مدار در 
بخش خطوط مورد بهره برداری قرار گرفته که معادل ۱۰ درصد ظرفیت کل شبکه 
است.مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان افزود: از این تعداد پروژه، ۹ پروژه 
ماموریت ویژه وزارت نیرو و شــرکت توانیر به این شرکت بوده که در موعد مقرر 
وارد مدار شــدند و عبور موفق از پیک مصرف تابستان ۱۴۰۲ را به همراه داشتند.

دشت بزرگ با بیان اینکه رخداد دماهای ۴۹ و ۵۰ درجه در تابستان ۱۴۰۲ نسبت به 
۱۴۰۱ بیشتر بوده و شبکه برق خوزستان روزهای بیشتری در کانال مصرف ۸ تا ۹ 
هزار مگاوات بوده، ادامه داد: انرژی مصرفی شش ماهه اول مشترکین شبکه برق 
خوزستان نسبت به مدت مشابه سال قبل، ۲.۶ درصد افزایش داشته است.بر اساس 
این گزارش، مدیرعامل شرکت توانیر و هیئت همراه با حضور در یادمان شهدای 
شرکت برق منطقه ای خوزستان، بر مزار شهید گمنام به قرائت فاتحه پرداختند.گفتنی 
است پیش از این نشست در اهواز، آرش کردی مدیرعامل شرکت توانیر به همراه 
مهران گلا ب کش معاون برنامه ریزی و امور اقتصادی، سید سعید سید علایی معاون 
هماهنگی مالی و پشتیبانی و عضو هیئت مدیره شرکت توانیر و مسعود معین پور 
مشاور مدیرعامل در امور مجلس، ، جلیل مختار نماینده مردم شهرستان آبادان در 
مجلس شــورای اسلامی، محمود دشت بزرگ مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان و مدیران صنعت برق استان، از شبکه برق شهرستان آبادان بازدید کردند.

مدیرعامل شرکت گاز استان مازندران؛ 
دولت ســیزدهم دولت »مردم« است 
و ارتباط بی  واســطه با مردم و در میان 
مردم بودن سرلوحه کار مدیران و روسا 

شرکت گاز استان مازندران است.
قاســم مایلی رستمی با اشــاره به اینکه دولت 
سیزدهم دولت مردمی است که ارتباط با مردم و 
در میان مردم بودن را سرلوحه کار خود قرار داده 
است، گفت: علاوه بر ملاقات های عمومی، در 

قالب سامانه سامد و خدمات غیر حضوری در خدمت مردم هستیم و مشکلات مردم 
را رصد می کنیم و پیگیری های لازم در این زمینه انجام می شود.همچنین در راستا 
» ارتباط بی واســطه با مردم » و تکریم مراجعین و پاسخگویی به درخواستهای 
مردم شــریف استان،تعداد ۴۱۹ مورد دیدار چهره به چهره مدیرعامل شرکت گاز 
استان مازندران با مردم شریف استان در شش ماهه نخست سال جاری برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی شــرکت گاز اســتان مازندران، قاسم مایلی رستمی 
مدیرعامل این شرکت،  با توجه به اهمیت اجرای مسئولیت  اجتماعی شرکت جهت 
تعامل با عموم مردم و ذینفعان سازمان و در راستای ارتباط نزدیک و موثر مردم با 
مسئولان، جلسه ملاقات عمومی  بصورت هفتگی در حال انجام می باشد. هدف از 
دیدار چهره به چهره با مردم را بررسی موضوعات مرتبط با گازرسانی و تامین ایمن 
و مستمر این انرژی پاک و اقدام فوری برای حل آنان در چارچوب قانون در راستای 

مدیریت موثر، کارآمد و جهادی عنوان کرد.
وی گفت، یکی از استراتژی های محوری شرکت گاز استان مازندران، سرآمدی در 
عملیات و ارتقاء بهره وری و همچنین پاسخگویی سریع و صریح به درخواست های 
مشترکین است و اجرای صحیح این اصل حمایت از ارزش های والای انسانی را 

درپی دارد.
مایلی رستمی با بیان اینکه شهروندان عامل اصلی تقویت زیرساخت ها هستند؛ 
یکی از محورهای مدیریتی خود را جلب رضایت شهروندان عنوان کرد و گفت: در 
این راستا علاوه بر حضور و بازدید دوره ای از مناطق مختلف استان و گاز نواحی، 
در محل دفتر خود نیز پذیرای مردم شــریف استان در ملاقات عمومی هستیم. 

وی شــنیدن بی واسطه درخواست ها، مطالبات، 
مشکلات، انتقادها و نظرات ارزنده مردم را از نتایج 
مثبت ملاقات مردمی دانست و اظهار کرد: گفتگو 
و شــنیدن درد دل های بدون واسطه و رو در رو 
با مردم باعث افزایش رضایتمندی شده و میزان 
نارضایتی را به میزان قابل ملاحظه ای کاهش 

می دهد.
مدیر عامل شرکت گاز استان مازندران با بیان 
اینکه پیشرفت و ساماندهی یک جامعه مرهون 
تلاش مردم و متولیان امر است و همگام شدن ایشان در جهت آبادانی و پیشرفت 
روز افزون؛ امری اجتناب ناپذیر است؛ ادامه داد: مسوولان نظام جمهوری اسلامی 
به عنوان خادمین مردم هستند و وظیفه دارند تا درخواست های مردمی را در صورت 
امکان حل کرده و مشکلات آنها را پیگیری کنند. مایلی رستمی، ضمن تأکید بر 
اهمیت و ضرورت افزایش ارتباط و تعامل با مردم جهت پیگیری و رفع مشکلات 
و درخواست های آنها، از آشنایی بیشتر با نیازها و مطالبات مراجعین محترم و مرتفع 

شدن مشکلات آنان به عنوان مهمترین مزیت دیدارهای چهره به چهره نام برد.
مدیرعامل شرکت گاز استان مازندران گفت: روزهای سه شنبه هر هفته از ساعت ۸ 
صبح الی ۱۲ برای ملاقات حضوری و دیدار مردمی اختصاص داده می شود و تمامی 
مشترکین و متقاضیان شرکت گاز استان مازندران، می توانند بصورت حضوری 

مشکلات خود را با مدیرعامل این شرکت بی واسطه مطرح نمایند.
 مدیر عامل شرکت گاز استان مازندران در پایان تصریح کرد: علاوه بر مراجعه 
حضوری به میزهای خدمت شــرکت گاز مستقر در ادارات این شرکت در سطح 
استان، هم استانی های محترم می توانند از طریق سامانه تلفن گویای ۱۵۹۴، مراجعه 
https://nigc-mazandaran. به  ســایت اینترنتی شــرکت به  آدرس
ir و انتخــاب گزینه میز خدمت و یا از طریق ســامانه خدمات غیر حضوری به 
https://es.nigc-mazandaran.ir/index.php/site/آدرس

loginmoshtarak از خدمات شرکت گاز استان بهره مند شوند.
همچنیــن در صورت بروز حوادث و نیاز به خدمات امدادی شــماره تلفن ۱۹۴ 

پاسخگو خواهد بود.

پایداری شبکه برق خوزستان و گذر موفق از تابستان ۱۴۰۲ شایسته تقدیر است ارتباط بی  واسطه مدیرعامل شرکت گاز استان مازندران با مردم

اصفهان -بهمن راعی: مدیرعامل سازمان 
مدیریت پسماند شهرداری اصفهان از راه 
اندازی سامانه اصپاک با هدف جمع آوری  
وتحویل پسماند خشــک در اصفهان با 
قابلیت بیمه آتش سوزی به اعتبار ۱ میلیارد 
و ۴۰۰ میلیون تومان به ازای تحویل ۲۵ 

کیلو پسماند خشک خبر داد.
نشست خبری مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند 
شــهرداری اصفهان با محوریت سامانه اصپاک و 
الگوی جدید جمع آوری پســماند خشک با حضور 
مسئولان و اصحاب  رسانه در محل کتابخانه مرکزی 
اصفهان برگزار شــد.غلامرضا ساکتی مدیرعامل 
سازمان مدریت پسماند شهرداری اصفهان در این 
نشســت اظهار کرد: همواره تاکید ما بر این است 
که تولید پسماند به حداقل برسد. در این خصوص 
سازمان مدیریت پسماند دستورالعملی مبنی بر عدم 
استفاده از ظروف یکبار مصرف و چگونگی مدیریت 
پذیرایی جلسات بدون ظروف یکبار مصرف تنظیم 
کرده اســت تا بتوانیم تولید پسماند را به کمترین 
مقدار ممکن برسانیم. وی افزود: زباله گردی یکی 
از چالش هایی که در همه شــهرهای کشور وجود 
دارد و مسئله تولید پسماند و عدم جداسازی پسماند 
خشــک است که مشکلات خاص خود را به وجود 
مــی آورد و قطعا تفکیک آنهــا و مدیریت صحیح 
پسماند به مباحث زیست محیطی کمک می کند. ما 

در رسیدن به توسعه پایدار راه بسیار بلندی پیش رو 
داریم، اقداماتی که انجام شده است در مسیر رسیدن 
به توسعه پایدار است اما فاصله زیادی با آن داریم البته 
که اصفهان در حوزه توسعه پایدار در کشور پیشران 
بوده است  و تلاش کرده در حوزه های مختلف به 
ویژه پســماند اتفاقات ابداعی جدیدی را رقم بزند.
سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان ادامه 
داد: یکی از مشکلاتی که در حوزه مدیریت پسماند 
خشک با آن روبه رو بودیم و طبق نظرسنجی عمومی 
که به کمک مردم، تولید کنندگان اصلی پسماند انجام 
شــد، به آن رسیدیم، عدم حضور مردم در منازل بر 
حسب اتفاق در یک روز مراجعه ماشین جمع آوری 
پسماند خشک بوده که منجر به نگهداری ۱۴ روزه 
پسماند خشک در منازل شد، نگهداری که برای همه 
مقدور نبود و به عنوان یک مشکل از آن یاد می شد 
و باعث شد با وجود تفکیک از مبدا تحویل پسماند 
خشک صورت نگیرد.ساکتی اضافه کرد: تفکیک 
پسماند خشک و تر از مبدا بین شهروندان اصفهانی 
رواج پیدا کرده است و در شهر دیده می شود که افراد 
کنار کیسه پسماند تر خود یک کیسه پسماند خشک 
نیز گذاشته اند، یعنی تفکیک انجام می شود اما تحویل 
در زمان درست یا به مبادی پیش بینی شده صورت 
نمی گیرد. در این مرحله زباله گردی ایجاد می شود و 
دوره گردها، اتباع یا کسانی که پدیده زباله گردی با 
آنها به وجود آمده با جمع آوری کیسه های پسماند 

خشک یا جدا کردن آنها در آن محل نازیبایی را در 
شهر ایجاد می کنند که در امتداد آن اتفاقات اجتماعی، 
بهداشتی و امنیتی رخ می دهد و لزوم کار در این حوزه 

مشخص بود.
با اصپاک بیمه آتش سوزی شوید

وی در خصوص سامانه اصپاک تصریح کرد: با این 
ســامانه مردم می توانند ساعت مراجعه خودروهای 
جمع آوری پسماند خشک را مشاهده کنند و زمان 
خود را مدیریت کنند و می توانند نســبت به زمان 
حضــور خود در منزل ثبت ســفارش کنند و مثلا 
برای دو روز بعد با انتخاب بازه زمانی صبح یا عصر 
سفارش جمع آوری پسماند خود را ثبت کنند که با 
توجه به نوپا بودن سامانه مشارکت های مردم می تواند 
مشکلات موجود سامانه را حل کند که البته در یک 
دوره آزمایشی دو ماهه بخشی از مشکلات سامانه 

شناسایی و رفع شد و به بلوغ نسبی رسیده است.
سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان تاکید 
کرد: سامانه اصپاک بین سامانه های مشابه یکی از 
بهترین خدمات را ارائه می دهد. این سامانه یک کار 
جدید در کشور است، سامانه های دیگری در کشور 
راه افتاده است اما هیچکدام از آنها جمع آوری پسماند 
روزانه ندارد و بیشتر به مراکز تجاری مراجعه می کنند 
و تولید پسماند بالایی دارند اما سامانه اصپاک برای 
تمام شهروندان و تمام مراکز تجاری است و سعی 

می کنیم بیشترین پوشش ممکن را داشته باشیم.

وی با بیان اینکه ســامانه قبلی سازمان پسماند 
شهرداری اصفهان با وجود آغاز کار اصپاک همچنان 
فعال است، خاطر نشان کرد:  ایستگاه های دریافت 
پسماند خشــک که بعضاً شهروندان به آنها عادت 
دارند بــه فعالیت خود ادامه می دهــد و افراد برای 
تحویل پسماند خشک خود راه های متعددی دارند 

تا بتوان حداکثر جمع آوری پسماند را داشته باشیم.
ســاکتی در خصوص محصولات اهدایی برای 
تحویل پســماندهای خشــک گفت: در گذشته 
ماشین های جمع آوری پســماند خشک هدایای 
مشــخصی را در ازای پسماند خشک می دادند که 
این هدایا با باز شدن ایستگاه های دریافت پسماند 
تنوع بیشتری پیدا کرد که این تنوع در سامانه اصپاک 
بیشتر شده است به نوعی که علاوه بر شرایطی مثل 

شارژ اصفهان کارت امکان بیمه آتش سوزی به اعتبار 
۱ میلیارد و ۴۰۰ میلیون تومان با تحویل ۲۵ کیلوگرم 
پسماند خشک معادل ۵۰ امتیاز ایجاد شده است که 

می تواند به ایمنی شهر نیز کمک بسزایی کند.
مدیرعامل سازمان پسماند شــهرداری اصفهان 
گفت: ما امیدواریم هیچ حادثه آتش ســوزی برای 
هیچ شهروندی رخ ندهد اما ماه گذشته خانه یکی 
از شهروندان دچار آتش سوزی شد که با بیمه آتش 
سوزی مبلغ ۴۰۰ میلیون تومان خسارت منزل به وی 
پرداخت شــد با وجود اینکه بیمه نامه آتش سوزی 
برای آن فرد در ازای ۱۲ کیلوگرم پســماند خشک 

صادر شده بود.
اولین ماشین جاروزنی کم عرض تولید 

داخل رونمایی می شود
همچنین مهدی بقایی معاون محیط زیســت و 
خدمات شهری شهرداری اصفهان در این نشست 
با بیان اینکه امیدواریم سامانه اصپاک تحویل خوبی 
در خصوص جمع آوری پسماند خشک داشته باشد، 
اظهار کرد: این سامانه در آینده به سمت جمع آوری 
پسماند تر نیز خواهد رفت. سامانه اصپاک همچنین 
در روزهای جمعه اقدام به جمع آوری پوســت های 
میوه می کند که نشان از ورود این سامانه به پسماند 
تر است.وی با اشاره به افق کاهش ۲۰۰ تنی زباله 
اصفهان تا ســال ۱۴۱۰ افزود: در این مقدار ۵۰ تن 
شــیرابه، ۵۰ تن مواد سلولوزی، ۵۰ تا ۶۰ تن تفاله 

چایی و ۲۰ تا ۳۰ تن مســنوجات وجــود دارد که 
می توانند از پسماند تر جدا شوند. همچنین بر اساس 
اطلاعــات موجود روزانه ۲۰ تن میــوه گندیده در 
زباله شهری وجود دارد که باید در خرید میوه مردم 
فرهنگسازی لازم ایجاد شود.معاون محیط زیست و 
خدمات شهری شهرداری اصفهان از شست و شوی 
محلات توســط پیمانکاران خبر داد و ادامه داد: به 
علت اینکه معضل زباله گردی رواج پیدا کرده است و 
کیسه های زباله توسط زباله گردها باز می شود شیرابه 
در محل های زباله باقی می ماند که نیاز به شست و 
شــو دارد که در این راستا در ۲۰ روز اخیر ۵۰ درصد 
شهر اصفهان شست و شو شده است. بقایی تصریح 
کرد: در یک ماه آینده اولین ماشــین جاروزنی کم 
عرض که تولید داخل است را رونمایی می کنیم که 
یک حرکت ارزشمند است که به یاری شرکت های 
دانش بنیان صورت گرفته است. با توجه به کمبود 
کارگر امسال ۴۰ ماشین کم عرض را برای نظافت 
کوچه ها اختصاص دادیم.وی تحقق تصفیه تکمیلی 
پســاب را یکی از دغدغه های مهم دانست و خاطر 
نشان کرد: با تلاش های انجام شده یک تصفیه خانه 
با قابلیت نانو ازن افتتاح خواهد شد که یک انقلاب 
در فضای تصفیه پساب است. گفتنی ست شهروندان 
isfpak. اصفهانی می توانند با مراجعه بــه درگاه
com  و یا تماس با شماره گویا ۱۸۰۰ اطلاعات 

بیشتری در خصوص این سامانه کسب کنند.

راه اندازی سامانه اصپاک با هدف جمع آوری  پسماند خشک اصفهان از مبدأ
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان خبر داد:

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج از تصویب 
سیاســت تشویقی شــورا در خصوص تملکات 
تهاتری ویژه املاک واقع در طرح های اولویت دار 
خبــر داد و گفت:  مالکان این املاک می توانند در 

قالب تهاتر از شهرداری مطالبه کنند.
عمار ایزد یار در نشست خبری در پایان یکصد سی و هشتمین 
جلســه رسمی شورای اسلامی شهر کرج گفت:  به مناسبت 
روز جهانی عصای سفید در جلسه امروز؛ شورای اسلامی شهر 
میزبان تعدادی از روشندلان شهر به ویژه همکاران روشندل 
عزیزمان درمدیریت شــهری بود که در صحن شورا از ایشان 

تجلیل  شد و امیدواریم بتوانیم برنامه های مناسب تری برای 
جامعه معلولان شهر به ارمغان آوریم. 

ایزدیار با تبریک پیروزی های جبهه مقاومت و مغفرت الهی 
برای شهدای غزه گفت: انشالله به زودی شاهد نابودی کامل  

اسرائیل غاصب باشیم.
وی در تشــریح مصوبات شورا اظهار داشت : جوابیه کمیته 
انطباق در خصوص موضوعات متعدد به شــورا وصول شد و 
پس از قرائت در صحن شورا مصوبه سیاست تشویقی اعمال 
تخفیفات در خصــوص تاخیر و تادیه مودیــان وصول و به 
شهرداری ابلاغ خواهد شد و مودیان و بدهکاران به شهرداری 

می توانند در روز های آتی از این سیاست تشویقی استفاده کنند.
همچنین بحث سیاست تشویقی شورا در خصوص تملکات 
تهاتری ویژه املاک واقع در طرح های اولویت دار به تصویب 
کمیته انطباق فرمانداری رســید و پس از ابلاغ به شهرداری، 
مالکینی که املاک آنان در مسیر پروژه های عمرانی قرار دارد 
می توانند املاک خود را  بالاتر از قیمت کارشناسی از شهرداری 

در قالب تهاتر مطالبه کنند.
ایزد یار در ادامه افزود : با موافقت شورا، مبلغ ۳۵۰ میلیارد ریال  
جهت اتمام پروژه پارکینگ طبقاتی واقع در بلوار مولانا مقابل 
شــهرداری منطقه ۸  اختصاص یافت تا در پایان سال جاری  

بهره برداری کامل از این پروژه محقق شود که در این صورت 
می تواند نقش موثری در انظباط عبور و مرور و تامین پارکینگ 

در سطح شهر داشته باشد.
ســخنگوی شورای اسلامی شهر کرج از خرید  ۱۰ دستگاه 
خودرو ون جهت توسعه ناوگان سازمان آرامستانها خبر داد و 
افزود : این خودرو ها در مرحله تجهیز قرار دارند و سپس آماده 

خدمت رسانی به همشهریان محترم خواهند بود.
ایزدیار در پایان  گفت : موافقت نامه خرید چند رام قطار توسط 
دولت اخذ شــده است که در روزهای آتی با جزئیات کامل به 

آگاهی شهروندان خواهد رسید.

سیاست تشویقی شورا در خصوص تملکات تهاتری ویژه املاک واقع در طرح های اولویت دار تصویب شد 
عمار ایزدیار؛

معاون اســتاندار البرز و فرماندار ویژه کرج گفت: 
۷۴۲صندوق اخذ در قالب ۵۶۹ شعبه ثابت و سیار 
برای دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شــورای 
اسلامی و ششمین دوره انتخابات مجلس خبرگان 

رهبری دراین شهرستان پیش بینی شده است.
یحیی رمضانی در نشست خبری با موضوع برگزاری انتخابات که 
در فرمانداری کرج برگزار شد، افزود: این تعداد صندوق براساس 
رصــدی که از تجارب برگزاری انتخابات در دوره های قبل بوده 
پیش بینی شد.معاون استاندار البرز گفت: از بین ۳۰ معتمد معرفی 
شده به هیات نظارت شهرستان کرج هشت نفر به عنوان معتمد 
اصلی و پنج نفر علی البدل انتخاب شدند.فرماندار ویژه کرج اضافه 
کرد: با احتساب هشت معتمد اصلی، یک حقوقدان دادگستری، 
شخص فرماندار و نماینده ثبت احوال در مجموع ۱۱ نفر اعضای 
هیات اجرایی انتخابات این شهرستان را تشکیل می دهند که این 

هیات فعالیت خود را آغاز کرده است .معاون استاندار البرز درادامه با 
اشاره به اینکه یک هزار و۱۹۳ نفر در این شهرستان داوطلب حضور 
درمجلس شورای اسلامی شدند ،گفت: یک نفر هم در کنسولگری 
خارج از کشــور همراه با این تعداد برای دو کرسی مجلس حوزه 
انتخابیه کرج، فردیس و اشتهارد رقابت خواهد داشت. وی اضافه 
کرد: از مجموع یک هزار و۱۹۳ داوطلب مجلس این حوزه انتخابیه 
۹۵۵ نفر مرد و ۲۳۸ نفر زن هســتند.۱۳۴ نفر از داوطلبان دارای 
مدرک دکترا و ۳۱ نفر تحصیلات حوزوی دارند .رمضانی گفت: 
۱۹۲ نفر از ایثارگران دفاع مقدس برای این دوره انتخابات مجلس 
شورای اسلامی حوزه انتخابیه کرج، اشتهارد و فردیس نام نویسی 
کرده اند.فرماندار کرج اضافه کرد: بیشــترین افراد داوطلب برای 
دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی در کرج بین 
 ســن ۳۵ تا ۴۰ سال به تعداد ۲۷۳ نفر هســتند .وی یاد اورشد:

 ۲۷ مهرماه تا ســوم آبان ماه ثبت نام نهایی از داوطلبان صورت 

می گیرد که باید در ســامانه جامع انتخابات وزارت کشور انجام 
 دهنــد و هیچ گونه مراجعــه حضوری در ایــن زمینه پذیرفته 
نمی شود . فرماندار کرج بیان کرد: حضور حداکثری مردم در پای 
صندوق های رای مشروط به اجرای مولفه های جهاد تبیین است 
که باید در این زمینه بیان عملکرد دولت را داشت .وی اضافه کرد: 
دولت سیزدهم یک دولت انقلابی و جهادی است که به صورت 
میدانی و عملیاتی وارد عرصه خدمت به مردم شده و نمونه اقدامات 
بارزآن رشد هفت درصدی اقتصادی درسطح ملی و افزایش تولید 
ناخالص ملی، کاهش نرخ بیکاری است .رمضانی یاد آورشد: امسال 
با ایجاد قرارگاه های اجتماعی، مسکن، اشتغال و محرومیت زدایی 
سمت و سوی اعتبارات عمرانی به خدمات رسانی در مناطق کم 
برخوردار شهرستان کرج هدایت شده اســت. دوازدهمین دوره 
انتخابات مجلس و ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری اسفند 

ماه امسال برگزار می شود.

ثبت نام ۱۱۹۳ داوطلب برای دو کرسی کرج، اشتهارد و فردیس در مجلس

آذربایجان شرقی -مسلمی: مدیر شرکت 
ملی پخش فــرآورده های نفتی منطقه 
آذربایجان شرقی از برگزاری ۴۳۲ نفر 
ساعت دوره آموزشی مجموعه مقررات 
عرضه و فروش فرآورده های نفتی باهدف 
ایجاد وحدت رویه در عملیات فروش و 
مجاری عرضه، توسط آموزش این منطقه 

خبر داد.
ناصر راشدی، با تأکید بر ضرورت برگزاری دوره های آموزش حین خدمت و بروز رسانی دانش تخصصی 
کارکنان گفت: با هماهنگی و برنامه ریزی آموزش منطقه، حسابداران نواحی مناطق، آذربایجان شرقی، ارومیه، 
اردبیل، میاندوآب و کردستان در یک دوره آموزشی باعنوان مجموعه مقررات عرضه و فروش فرآورده های 

نفتی در تبریز شرکت کردند.
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی با اشاره به اهداف دوره آموزشی مذکور 
اظهار داشت: با هدف ایجاد وحدت رویه در عملیات فروش فرآورده های نفتی و مجاری عرضه، ۴۳۲ نفر 
ساعت آموزش در خصوص مصرف کنندگان جزء و عمده، مقررات جاری حاکم بر مجاری عرضه و فروش، 
قراردادهای فی مابین کارفرما و کارگزار، نقل و انتقالات حقوقی به شرکت کنندگان در این دوره آموزشی 

ارائه گردید.

تهیه شبکه معابر جدید شــهر در طرح 
تفصیلی جدید باید با مطالعات طرح جامع 
حمل و نقل و ترافیک شــهر و همچنین 

کارکردهای شهری متناسب باشد.
به گزارش خبرنگار ما )فاطمه حسن آبی ( - علیرضا 
رحیمی عضو شــورای اسلامی شهر کرج در بررسی 
طرح تفصیلی درکمیسیون تلفیق  شورا با اشاره به اینکه 
طرح شبکه معابر طرح تفصیلی جدید ارائه شده از سوی 

معاونت شهرسازی و معماری شهرداری کرج کامل نیست و باید تکمیل شود، تاکید کرد: طرح تفصیلی باید با 
خروجی های طرح جامع حمل و نقل هماهنگ باشد.علیرضا رحیمی این مطلب را اعلام کرد و افزود: با توجه به 
اینکه اصلی ترین کار معابر، سطح سرویسی است که با توجه به کارکردهای شهری به شهروندان عزیز می دهد،اظهار 
داشت: بر همین اساس این طرح باید با طرح جامع حمل و نقل ترافیک و همچنین نوع کاربریها و کارکرد های 
مجاور معابر همخوانی داشته باشد.نایب رئیس کمیسیون تلفیق شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به اینکه خروجی 
طرح جامع حمل و نقل ترافیک پایه طرح شبکه معابر طرح تفصیلی است که بر عرض معبر و جابجایی سلسله 
مراتب راه ها تاثیر میگذارد، گفت: تعدادی شبکه بزرگراهی درون شهری داریم که در طرح دیده نشده و باید به آن 
توجه شود. تعدادی از بزرگراههای درون شهری و شریانهای اصلی شهر هم اکنون بصورت بن بست رفتار می کنند 
و اتصال به شبکه های بالا دست یا پائین دست منقطع است.علیرضا رحیمی همچنین خواستار شد تا مشاور طرح، 
در خصوص خیابان کامل،آرام سازی ترافیک و حتی ایجاد جزیره ایمن و پیاده راهها که قابلیت اجرائی در نقاطی از 

شهر داشته باشند را در سلسله شبکه معابر جدید شهر جانمائی و طراحی نماید.

با هدف ایجاد وحدت رویه در عملیات فروش فرآورده های نفتی انجام گرفت؛

برگزاری دوره آموزشی مقررات عرضه و 
فروش فرآورده های نفتی در آذربایجان شرقی 

 طرح تفصیلی باید با نتایج طرح جامع 
حمل و نقل  ترافیک همپوشانی داشته باشد 

آذربایجان شــرقی - مسلمی: شرکت آب 
و فاضلاب آذربایجان شــرقی در راستای 
تسهیل و تســریع در پروژه تونل انرژی با 
هدف تامین مطمئــن و پایدار برق تبریز و 
افزایش ســطح بهداشت محیط زیست و 
حفاظت از منابع آب موجود اقدام به اجرای 

خط انتقال فاضلاب در خیابان ایده لو کرد.
شــرکت آب و فاضلاب استان در راستای درخواست 

مدیریت برق منطقه ای آذربایجان و جلسات متعدد مبنی برای اجرای فوری خط انتقال فاضلاب و به منظور تسهیل و 
تسریع در پروژه تونل انرژی با هدف تامین مطمئن و پایدار برق تبریز و افزایش سطح بهداشت محیط زیست و حفاظت 
از منابع آب موجود به اجرای خط انتقال فاضلاب در خیابان ایده لو اقدام کرد.بعد از مطالعات و بررسی های فنی و 
جلسات متعدد طرح مذکور و هماهنگی های لازم و اخذ مجوز حفاری و ترافیکی عملیات اجرایی خط انتقال فاضلاب 
شروع شد. جنس لوله به کار رفته پلی اتیلن کاروگیت در سایزهای ۶۰۰ و ۱۰۰۰ میلی متر با تعبیه منهول بتنی در 
فواصل معین و به طول ۲۰۰ متر و با اعتبار ۷۰ میلیارد ریال می باشد.شایان ذکر است خیابان ایده لو در حدفاصل ابتدای 
خیابان سرباز شهید تا اتوبان پاسداران تبریز و از مسیرهای پر ترافیک شهر تبریز قرار داشته و با عنایت به محدودیت های 
ترافیکی و وجود بستر سنگی و تعدد تاسیسات خطوط برق فشار قوی و تاسیسات مخابراتی، گاز و آب، حفاری به صورت 

ماشینی و دستی حتی قسمت هایی از مسیر تمام عملیات خاکبرداری به صورت دستی انجام گرفته است.

تداوم جهاد خدمات رسانی شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی؛

 اجرای خط انتقال فاضلاب خیابان ایده لو
 با اعتبار 70 میلیارد ریال
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